
Referat af  
Bestyrelse møde d. 3. april 2024 kl. 16:00 hos Tina.  

Til stede er: Pernille, Marianne, Merete og Tina. 
 

1. Ny sæson 24/25 
- Hold og priser 

Hold er som de plejer.  
Da vi nu har en billigere husleje, så sætter vi prisen ned, så det også kommer vores 
dansere til gode. Det koster nu ca. 25,- kr. pr. gang at gå til dans. 

- Arrangementer, onsdagsdans? søndagsdans? 
Nu da vi har mulighed for det, med de nye lokaliteter, så forsøger vi med fredagsdans 
i stedet for onsdag og søndag. 

- Havnen 
Flyers er lavet. 
Vi tager ”Øffe” med på havnen for tilskud til Koda. 
Da Anette skal opereres, så har Helle sagt ja til at hjælpe på havnen i juni måned. 
(Tak Helle) 

- Flyers 
Flyers for næste sæson skal laves. 
 

2. Evaluering af Valentin: 
- Hvad var godt? Skidt? 

Rigtigt godt med op pyntning og opstilling af borde og stole fredag aften.  
Maden var god. 
Det fungerede fint med vores ”DJ´s” Jesper, Sanne og M2. 

- Økonomi? Hang det sammen? 
Det gav et lille overskud. 

- Næste år 2025 
Niels Poulsen kommer til næste år, så derfor skal det være i Gundsølille Hallen, den er 
booket. 

 
3. Festudvalg 

Vi skal først rydde op, når Merete har sagt de magiske ord: Tak for i aften. 
Vi kunne godt bruge nogle flere medlemmer/hænder. Vi var alt for lidt til at stille op til 
Valentin.  
Vi har fået 1 nyt medlem. Velkommen til Dorte. 
Vi tager det op til Generalforsamlingen. 

 
 

4. Evt. 
Da kassererens gamle PC pludselig nægtede at samarbejde, samt sagde ”sjove lyde” er 
der købt 2 nye PC’er. Der var tilbud med halv pris, så derfor er Meretes gamle PC, der var 
ekstrem langsom, også skiftet ud. Vi har ansøgt NordeaFonden for tilskud til dette. 


